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Närvaro Närvarande Frånvarande 

Styrelse Thomas Gillerfors, ordförande 
Ina Jarnekrantz, sekreterare 
Åsa Torstensson via länk 
Anna Lindberg 
Jürgen Bischhaus 
Kevin Malmros via länk 
Anna Aronsson 
Peter Stenberg 

Tomas Wallin  
Helena Ganslandt 

Suppleanter 
 
Elin Silfver 
 

 

§1. Mötets öppnande 

Ordförande förklarar mötet öppnat 

§2. Val av mötesfunktionärer 

2.1. Sekreterare om ordinarie ej är närvarande 
Ordinarie Sekreterare Ina Jarnekrantz är närvarande. 

2.2. Protokolljusterare, 2 st att jämte ordförande justera protokollet 
Mötet väljer Elin Silfver och Peter Stenberg till justerare. 

§3. Godkännande av Agendan 
Standardagenda används enligt nedan punkter samt uppföljning av 
tidigare möte. 

§4. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll ska justeras och undertecknas samt läggas 
tillgängligt på Google drive och Laget.se. 

Ärende efter ansvarsområden 

§5. Styrning och administration 

5.1. Arbetsutskottet 
AU har varit på möte med H3 laget för att diskutera vilka konsekvenser 
det blir för klubben ifall de går upp till H2.  
13 har svarat att de vill gå upp till H2. En del har inte svarat.  

KOSTNADER/KRAV 
- Det måste finnas sargskötare. Minst 4 st.  
- Det måste finnas en speaker.  
- Det ska finnas 3 personer i seket. Speaker, tidtagare, protokoll. 
- Se över träningstider då träningen inte bör ligga dagen innan matcher. 
- Det finns önskemål att alla ska ha likvärdiga träningsställ och 
matchväskor. Ska betalas via medlemsavgift och inte sponsras av 
klubben. 
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- A-laget behöver en stab runt sig.  
- Beslut ska tas på om de ska sköta sina resor själva. 
- Anmälningsavgifter går upp  
- Domaravgifter går upp 
Ca 28000kr extra för att spela i H2 jämfört med H3 
- Ev extra ledare som vi måste betala. Kanske runt 20 000. 

INTÄKTER 
Man måste ta entré. Har vi 10 matcher kan det bli ca 20 000kr på en 
säsong. 
Kanske ska begära att de ska ordna sponsorer. 

H2 laget kommer behöva tillsätta mer egen personal i form av speaker.  

5.2. Administration 
Skånemästerskapen utskickat. Deadline till förbundet 10 januari.  
Vi är positiva till att arrangera ett gruppspel.  

5.3. Marknadsföringskommittén 
Fungerar jättebra och vi är aktiva på sociala medier. Kul inlägg och 
tävlingar.   

§6. Sporten 

6.1. Sportkommittén 
Johan Sivernäs har anmält att han tar på sig sammankallande för 
sportkommittén. Under förutsättning att det är tydliga riktlinjer från 
styrelsen vad vi vill och lagen ska vara engagerade.  

6.2. Lagen; ledare, spelare 
P16-17 laget. Thomas har pratat med Moser och Emma. P16-17 vit och 
svart samt 16-18 ny kommer bli sammanslagning. De kommer ha 
träningstid tillsammans och de kommer vara ett lag på Laget.se 
Klubben kommer hjälpa till att slå samman laget.  

En anmälan har kommit in mot en av våra spelare i H3 när de spelade 
mot Svedala pga dåligt uppförande efter bråk på matchen. Vår spelare 
har skickat in ett yttrande och beslutet ska komma från förbundet.  

Peter har skickat ut status på utbildningar till alla ledare så att de ska 
hålla sin ledarlicens gällande.  

6.3. Ungdomsledare 
Dags att göra utbetalning. Peter skickar ut påminnelser till alla föräldrar 
om att skicka in kvittensen.  

6.4. Domare 
Önskemål om att ha fler tröjor. Dessa kan köpas på klubbhuset.  

6.5. Material, utrustning 
Frågan har kommit om en förälder får bekosta en tröja själv om inte 
klubben kan erbjuda en tröja med önskat nummer.  
BESLUT: Vi erbjuder gratis en tröja som finns på lager. Har vi ingen tröja 
på lager i rätt storlek kan man önska ett nummer när man beställer.  

Vill man inte ha en tröja som erbjuds på lager får man bekosta en egen. 
Klubben köper in en med rätt nummer men man betalar till 
självkostnadspris. 
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Passare ska köpas in. 5 st. Kommer i huvudskap stå i Tolvåker.  

6.6. Anläggningar, status, taggar, utrustning etc 

6.6.1. Skönadalshallen 
Bollar är påfyllda. 

6.6.2. Tolvåker 
Matchbollar är påfyllda.  

6.6.3. Nyvång 

6.7. Speciella arrangemang cuper 
Det gick inte åt lika mycket mat då vi hade flera olika lag som kom 
enbart för en match.  
På vårt Mini-VM när man har ett sammandrag med flera matcher över 
hela dagen och spelarna stannar kvar då är det fler som köper mat. Det 
är även mer försäljning om det är yngre lag som spelar då det är många 
föräldrar.  

§7. Ekonomiska verksamheter 

7.1. Försäljningar 

7.2. Sponsorverksamheten 
Vi har fyra sponsorer som är på väg att skriva på.  
- Solcellsbolag, Vardagshjälten, IdreFjäll, Frankes rostfria. 

7.3. Kiosken 
Camilla tar över kiosken 11 december.  

7.4. Evenemang 

7.5. Bokföring och prognos 

§8. Kommande möten 

Nästa möte 13 januari 2025. 

§9. Mötets avslutande 
Ordföranden tackar för mötet och förklarar det för avslutat. 

 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 

Justerare, Elin Silfver   Justerare, Peter Stenberg 

 
 
 
 

  

Sekreterare, Ina Jarnekrantz  Ordförande, Thomas Gillerfors 
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